
 

Beantwoording vragen LLB 12-04-2023 

Datum  12-04-2023 

Fractie LLB tijdens de rondvraag 

Onderwerp Verwijderen en vervangen bomen Sonsbrug Acquoy 

 
 

 

Vraag 1 

De fractie LLB wil graag schriftelijk van het college vernemen wanneer de bomen daadwerkelijk 

gerooid worden. 

 

Antwoord 

We werken in fasen 

Het vervangen van de bomen doen we in fasen. In de laatste week van maart zijn de eerste 66 bomen 

aan de Sonsbrug verwijderd. In de afbeelding bij deze brief ziet u de verwijderde bomen  in rode 

stippen. In het najaar planten wij nieuwe bomen, dit doen wij in nauw overleg met de omwonenden. 

Door het planten van nieuwe bomen  ontstaat er in de toekomst een nieuwe bomenlaan aan de 

Sonsbrug.  

 

Bomenlaan voor vleermuizen 

Vleermuizen zijn beschermd in de wet natuurbescherming. (Bomen) lanen worden vaak gebruikt als 

vliegroute en / of verblijfplaats door vleermuizen. Daarom hebben we een vleermuisonderzoek 

gedaan. Uit de onderzoeken blijkt dat de bomenlaan aan de Sonsbrug een essentiële vliegroute voor 

vleermuizen is. Dit betekent dat er tijdens de vervanging van de bomen altijd een gesloten rij bomen 

moet blijven staan en wij niet in één keer alle bomen kunnen verwijderen. Met een boomdeskundige 

en een ecoloog is voor de vervanging van de bomen een speciaal plan van aanpak opgesteld.  

 

Snoeien van  bomen die blijven staan 

De bomen die voorlopig blijven staan, zijn eind maart gesnoeid. Daar waar nodig worden takken korter 

gemaakt. Ieder jaar inspecteren wij de bomen op veiligheid en worden indien nodig gesnoeid.  

 

Vervolg 

Vanaf eind 2023, 2024, 2025 en 2026 vervangen we de overige bomen. Voor deze fasen zijn al bomen 

aangemerkt, maar ieder jaar beoordelen wij of er aanpassingen nodig zijn vanuit veiligheid. 
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Toelichting 

De bomen aan de Sonsbrug in Acquoy zorgen voor overlast door vallende takken. De gemeente wil de 

bomen verwijderen en vervangen door andere bomen. In de Raad zijn vragen gesteld over de stand 

van zaken van de bomen bij de Sonsbrug. Specifiek de vraag van de LLB-fractie wanneer de bomen 

gerooid worden t.b.v. rust bij de inwoners. Hierbij vertellen wij u hier meer over en beantwoorden wij 

vragen van de Raad. 

 


